



**SAA**  
GLOBAL  
EDUCATION

**Local Students- Part Time (兼职)**

**SAA Diploma & Advanced Diploma in Business (Mandarin)**

**SAA 商务管理大专和高级大专(中文授课)**

**COURSE FEES(课程费用)**

**(before SEP 2018 (9/2018 之前))**

**Part Time**

Programme (项目)	per month (每月)	Total (总计)
Diploma in Business	<b>S\$ 400 X 8 months (8 个月)</b>	<b>S\$ 3,200</b>
Adv- Diploma in Business	<b>S\$ 488 X 8 months (8 个月)</b>	<b>S\$ 3,904</b>
Adv- Diploma in Business <b>(只给 Malvern 大专毕业学生)</b>	<b>S\$ 425 X 8 months (8 个月)</b>	<b>S\$ 3,400</b>

**Other Fees (其他费用)**

Course Application Fee 课程申请费用	Fee Protection Scheme 费用保护计划
<b>S\$ 53.50</b>	To be paid by SAA-GE SAA-GE 支付

Students who failed the 1<sup>st</sup> attempt need to re-sit the supplementary exam at a Re-sit Fee of \$175 per exam at the end of the next term (Please refer to the exam timetable for the exam weeks)

Students who failed (or are absent from) the supplementary exam need to enroll for classes again in order to sit the exam. Re-module Fee is \$500 (Part Time) per module

Accreditation of Prior Learning (APL): A maximum of 3 modules exemptions may be awarded per level. Exemptions rebate of \$400 per module exempted will be deducted off total course Fees.

**Notes:**

Fees are inclusive of 7% GST, Fee Protection Scheme (FPS), Core Textbook and study materials.

- 第一次考试不及格学生需要重新参加补考，费用为 175 元，在下学期结束时参加考试（请参考考试周的考试时间表）。
- 补考还不及格（或缺席）的学生需要重新修读课程。重修每个模块费为 500 元（兼职）。
- 已学过科目免修（APL）：经评估最多可以豁免 3 个科目。豁免课程每科免费 400 元，退款将从总课程费用中扣除。
- 

**备注:**

费用包括 7% 的消费税，费用保障计划（FPS），核心教科书讲义和其他学习材料(若有)。



**COURSE FEES SY 2018(课程费用)**

Programme (项目)	Single Payment (一次付)	*Installment Payment (分期付款)
Diploma in Business SAA 商务管理大专	S\$9,900 (12 个月)	S\$ 10,400 (12 个月)
Adv- Diploma in Business SAA 商务管理高级大专	S\$9,900 (12 个月)	S\$ 10,400 (12 个月)

**\*Installment Payment Schedule \*分期付款时间表**

Programme (项目)	1st Term (第一次)	2nd Term (第二次)	Total (总计)
Diploma in Business SAA 商务管理大专	S\$5,200	S\$5,200	S\$ 10,400
Adv- Diploma in Business SAA 商务管理高级大专	S\$5,200	S\$5,200	S\$ 10,400

**Other Fees(其他费用)**

Course Application Fee 课程申请费	S\$ 53.50
Student's Pass Application Fee 学生准证申请费	S\$ 275.00
Student's Pass Administration Fee 国际学生管理费	S\$300.00
Medical Insurance 医疗保险	To be paid by SAA-GE 由 SAA-GE 支付
Fee Protection Scheme 费用保护计划	To be paid by SAA-GE 由 SAA-GE 支付

Students who failed the 1st attempt need to re-sit the supplementary exam at a Re-sit Fee of \$175 per exam at the end of the next term (Please refer to the exam timetable for the exam weeks)

Students who failed (or are absent from) the supplementary exam need to enroll for classes again in order to sit the exam. Re-module Fee is \$1,250 (International Student) per module.

Accreditation of Prior Learning (APL): A maximum of 3 modules exemptions may be awarded per level. Exemptions rebate of \$1000 per module exempted will be deducted off total course Fees.

- 第一次考试不及格学生需要重新参加补考，费用为 175 元，在下学期结束时参加考试(参考课表)。
- 补考还不及格（或缺席）的学生需要重新修读课程。重修每个模块费为 1250 元（全职）。
- 已学过科目免修（APL）：经评估最多可以豁免 3 个科目。豁免课程每科免费 1000 元，退款将从总课程费用中扣除。
- **备注：**费用包括 7% 的消费税，费用保障计划（FPS），核心教科书讲义和其他学习材料。